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Pani
Agnieszka Konieczna
Radna Rady Miasta Kalisza

Szanowna Pani Radna,

w odpowiedzi  na interpelację  z 5 stycznia 2023 r.  informuję,  że w wyniku porozumienia
zawartego  między  Kaliszem  a  Ostrowem  Wielkopolskim  od  2  stycznia  br.  linię  „M”
obsługuje  Miejski  Zakład  Komunikacji  w Ostrowie  Wielkopolskim ze  zwiększoną  do  25
liczbą par kursów. Od Nowych Skalmierzyc do Kalisza  jeżdżą też autobusy wydłużonych
trzech linii nowej komunikacji Gminy i Miasta Nowe Skalmierzyce.

Jednocześnie  informuję,  że  do  Kaliskich  Linii  Autobusowych  Sp.  z  o.o.  jako  operatora
komunikacji miejskiej nie dobiegają niepokojące sygnały mieszkańców w sprawie braku linii
19E. Zapewniam, że na bieżąco monitorujemy sytuację.

Z wyrazami szacunku

                                                                                                                              




